
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 4. september 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1121
Mener ministeren at reglerne om erhvervsevnetabserstatning er rimelige, når
landsretten og Højesteret har givet Købstædernes Forsikring medhold i, at en
21-årig studerendes erstatning efter et trafikuheld kan fastsættes lavere, fordi
han ikke gik i gymnasiet, men gik på handelsskolens HG-linje, der retter sig
mod et job som butiksansat, og dermed ville komme til at tjene mindre end
den gennemsnitlige årsløn, som man efter loven tildeler, hvis man har bag-
grund som gymnasieelev, og hvad er ministerens holdning til at ændre lovgiv-
ningen på området?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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